



WSET Course Booking Form, please complete the following message

In Chinese "and" In English 品酒認證班報名表, 請用正楷中文"和"英文填寫報名訊息

Course and Exam Date 課程日期和考試日期: \_\_\_\_\_

WSET Student Code if any 若已有 WSET 學員註冊編號, 請填編號: \_\_\_\_\_

### I. General Information. Same As The Passport, Please make it clear and easy to read

基本資料, 和護照相同, 請用正楷填寫

1) Surname姓(中/英) (必填) \_\_\_\_\_; First name名(中/英) (必填) \_\_\_\_\_

2) Gender性別(必填)  Male男  Female女; Date of Birth生日(必填) \_\_\_\_\_  
(yyyy/mm/dd)

### II. Contact Detail 連繫方式

1) Company公司名 \_\_\_\_\_;

2) Tel 市內電話 \_\_\_\_\_; Mobile 手機(必填) \_\_\_\_\_

3) Email 電子郵件(必填) \_\_\_\_\_;

Address寄件地址(必填) \_\_\_\_\_

### III. Course Selection, One Tick Only 課程選擇, 請單一勾選

- 【專案課程】WSET Level 1 Foundation Certification Course In Wines 原價NTD 11,300  
專案優惠價格NT\$5,800 (英文教材和英文考試)  
WSET 初級品酒認證課程, 費用專案優惠價格NTD5,800元  
※專案課程, 請確實簽名回傳報名表, 謝謝您的合作。〔AOW 有權更改調動酒款與上課時間之權利〕
1. WSET Level 1 Foundation Certification Course In Wines NT\$11,300 (EN)  
WSET 初級品酒認證課程, 費用新台幣11,300元 (英文教材和英文考試)
2. WSET Level 2 Intermediate Certification Premium Course NT\$26,300 (English)  
WSET 中級品酒認證課程精品班, 費用新台幣26,300元 (英文教材和考試)
3. WSET Level 3 Intermediate Certification Advanced Course NT\$58,300 (English)  
WSET 高級品酒認證課程精品班, 費用新台幣58,300元 (英文教材和考試)
4. WSET Level 1 Award in Spirits NT\$11,800 (English)  
WSET 初級烈酒證照, 費用新台幣\$11,800元
4. WSET Level 2 Award in Spirits ~~NT\$28,300~~(English) 嘗鮮價: 23,500(English)  
WSET 中級烈酒證照, 費用新台幣~~\$28,300~~元嘗鮮價: 23,500 (英文教材和考試)

\*\*There is no Early Bird Programme for WSET Level 1 Course. WSET Level 2 and WSET Level 3 Early Bird Programme is only applicable when you wire the payment before the requested period. The condition is subject to the change

.\*\* AOW保留活動更動等相關權益\*\*

### IV. Please Give the Receipt of Money Transfer by FAX/Email. Please Leave the Receipt Ref.

請填寫匯款證明, 並傳真/ Email匯款收據

## V. Please Select the Invoice 請選擇所需要的發票

- Invoice for individual 二聯式發票, 個人抬頭名稱: \_\_\_\_\_
- Invoice for a company 三聯式發票, 公司抬頭和統編: \_\_\_\_\_



For Events and Courses, please kindly check [www.wineaow.com](http://www.wineaow.com)

請定期參閱[www.wineaow.com](http://www.wineaow.com)訊息

- Your details may be used by us to keep you informed of your booking and AOW Co., Ltd programmes. If you DO NOT wish to receive this information, please tick this box.*

Signature簽名 \_\_\_\_\_ Date日期 \_\_\_\_\_

----- AOW Co., Ltd

### Booking Terms and Conditions

#### 1. Course Charge and Delivery

AOW Co., Ltd reserves the right to change the published prices of its programmes and/or teaching materials if necessary. All courses and examinations are subject to minimum numbers. AOW Co., Ltd reserves the right to cancel courses and/ or examinations if there are insufficient numbers of students.

珍愛葡萄酒藝術有限公司保留所有更動價格和(或)教材的權利。所有的課程及考試須達最低開班人數，若未達最低開班人數，珍愛葡萄酒藝術公司保留取消課程或考試的權利。

#### 2. Course Application

Candidates are responsible to select the suitable course(s) for themselves. An application form without the full payment will be invalid and no course/exam booking will be made unless the full payment has been received prior to any deadline set. Once an application form with signed declaration and full payment for the WSET course has been received, a place in the examination to that application will automatically be booked and confirmed.

報名者須自行選擇合適的課程。在未收到全額款項前，本公司將不會進行任何課程保留或考卷訂購的行為。當收到報名表以全額款項後，考試資格即被確認。

#### 3. Course Transfer or Cancellation

Transfers of a confirmed booking either to another course or applicant can be accepted up to 20 working days prior to the start of the course on payment of additional administration fee and the cost of any study materials which may be applicable. A proper written request from a candidate and written confirmation from AOW Co., Ltd is needed. Transfers cannot be carried forward to the next academic year.

Cancellation of a confirmed booking can be accepted up to 20 working days prior to the start of the course on payment of additional administration fee and the full cost of the study and teaching materials supplied will be deducted and the remainder of the course fee refunded to the payee. A proper written request from a candidate and written confirmation from AOW Co., Ltd is needed.

If a confirmed course booking is cancelled during the 20 working days prior to the start of the course, or at any time after the start of the course, no refund or transfer of the course will be made.

Course fees will be refunded in full if AOW Co., Ltd changes a course date or cancels a course. If enrolments do not reach the required minimum numbers, notification will be made in the 5 working days prior to the planned start date of the course.

Copyright 2011-2013<sup>©</sup> AOW Co., Ltd<sup>®</sup>. All Rights Reserved.

1. 學員若因故需要轉班，須於開班前20個工作天以書面形式通知珍愛葡萄酒藝術公司，並須支付行政成本和教材成本，且轉班不得轉至下一學年。

AOW無轉班或補課機制。

學員若因故取消課程，須於開班前20個工作天以書面形式通知本公司。AOW在扣除手續費50元、行政成本和教材成本後，剩餘的學費退還給學員，並開立確認函。

若學員未於20個工作日前向珍愛葡萄酒公司提出取消行為，而是在課程開始前20個工作日內、或在課程開始後的任何時間，則無法進行退款。

若學員因珍愛葡萄酒藝術有限公司更改課程日期或取消課程，本公司將退還全額費用。若該期課程未達所需之最少上課人數，本將在5個工作日前通知學員。

#### 4. Unable to Attend a Session

Make-up session(s) for the WSET Courses is/ are generally not permitted except in exceptional cases in which AOW Co., Ltd will make the final decision on whether or not a candidate is permitted to make up the particular session(s) provided that the session(s) is/are available and still fit the schedule leading to the registered exam. A proper written request from a candidate and written confirmation from AOW Co., Ltd is needed.

WSET不接受補課申請，。若遇前述特殊情況，本公司衡量他期之同內容課堂與上報WSET之考試時間是否合適，對學員能否補課擁有最後決定權。以上流程須由學員以書面通知，並由本公司出具確認函。

#### 5. Photo Proof ID on the Exam Date

It is WSET requirement that candidates show photo proof of ID on the day of the examination. Candidates will not be permitted to take part in the exam if they are unable to do so for whatever reason.

WSET要求考生於考試當天須出示含有照片的有效證件，否則考生將一律不被允許參加考試。

#### 6. Examination Results

Due to privacy concern, the examination results will not be announced by phone or email. It will be posted SOLELY via registered mail as indicated on the application form when it is available around 4-15 weeks after the examination.

為保障個人隱私，考試成績不會以電話或 e-mail 的方式告知。如報名表所示，在考試日之後 4~15 週左右，本公司將成績單以掛號郵件之方式寄給考生。

#### 7. Retake the Exam

Candidates who have already taken and passed an exam will not be permitted to retake the exam. Candidates who fail an examination may retake it until success is achieved, although this is subject to the condition of re-registration with WSET®. Candidates must pay the appropriate retake examination fee and any extra invigilation costs as applicable. Grades achieved as the result of such retake an exam will be unable to achieve a Distinction grade.

已參加並通過考試之學員不得再次參加同Level、同種類之考試。未通過考試之考生則可重複參加直至通過，考生必須支付英國WSET規定之重考費用及額外監考費用。Grades achieved as the result of such retake an exam will be unable to achieve a Distinction grade.

#### 8. Replacement of Certificates

Where a certificate has been lost or damaged by the candidate, details have been incorrectly spelt, or the candidate has changed their name after taking the examination, the full replacement certificate fee will be charged in such instances to the candidates.

證書遺失或損壞，或由於考生名字拼寫錯誤，或考生在考試後更改名字，凡上述情況，考生可向英國 WSET 重新申請更換證書，且須支付全額更換證書費用。

#### 9. Typhoon or Bad Weather Arrangements

AOW Co., Ltd reserves the right to reschedule courses and/ or examinations under any circumstances related to the bad weather condition.

當遇到颱風或天然災害時，本公司保有權利重新安排課程和/或考試。

#### 10. Copyright of WSET Material

ALL candidates must agree to respect all WSET® Copyrights. Examination Papers and Certificates® must NOT be copied under any circumstances and this will be regarded by WSET® Awards as incidence of Serious Malpractice and handled accordingly. WSET® will pursue instances of unauthorised use of their copyright materials, including copying of materials published by the WSET® where these are identified. This applies to segments of materials such as maps, study textbook as well as entire publications. In

order to minimize the risk of fraud, copies of WSET® Certifications must NOT be posted on the Internet.

全部考生皆必須遵守 WSET®之全部版權。在任何情況下，試卷和證書皆不得被複製，否則將會被 WSET 視為嚴重的侵權行為，並將追究未經授權使用其教材之行為——包括複製 WSET®出版之教材。本規定亦適用於教材之一部份，如地圖、教科書以及全部出版物。為減低被盜版之風險，WSET®認證之影本不得發布至網路。

---

## AOW Co., Ltd Personal Information Collection Statement

The personal data collected in this application will be used by AOW Co., Ltd to process your registration for the wine course and/or examination(s). Failure to provide any personal data included in the form may result in an inability to successfully register you for the appropriate course and examination.

Your personal data may also be used by AOW Co., Ltd to keep you informed of its courses and events. If you wish not to receive such information, please tick the box on the AOW application form.

Students' participation during the programme may be photographed and the images produced may be used by AOW Co., Ltd for promotion purposes. Please let AOW Co., Ltd know in writing if you do not want your images to be used.

Your data may be transferred to the Wine and Spirit Education Trust® (WSET®) in the United Kingdom for examination purposes. In turn, WSET may transfer that data in relation to examination formalities such as, but not limited to, in relation to the UK's Qualifications and Curriculum Authority (QCA). WSET® may also make use of your data to contact you direct about issues relating to other WSET® related issues.

Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right of access to, and to request correction of your personal data.

If you wish to exercise any of these rights, please contact AOW Co., Ltd on (886) 2 2597-3051 or E-mail to [info@wineaow.com](mailto:info@wineaow.com)

### 珍愛葡萄酒藝術有限公司個人資料收集聲明

您在報名表上所填寫的個人資料將被用於珍愛葡萄酒藝術有限公司的葡萄酒課程和或考試的註冊。若提供之個人資料有誤，可能導致課程和考試無法註冊成功。

珍愛葡萄酒藝術有限公司將依據您填寫的資料為您提供日後的課程和活動訊息，若您不希望收到這些訊息請在報名表上勾選。

珍愛葡萄酒藝術有限公司為作推廣宣傳，會在學員上課中情形拍攝照片。若您不願影像被使用，請書面告知珍愛葡萄酒藝術有限公司。

若您報名葡萄酒認證課程，珍愛葡萄酒藝術公司為了註冊，會將您的資料傳送給英國葡萄酒及烈酒教育基金會 (WSET®)。因此WSET有可能會再將資料轉給其他考試相關單位如英國之Qualifications and Curriculum Authority (QCA, 為英國政府一負責資格認證及履歷之教育機構)。WSET®也可能為了與WSET相關事情，依您留下的資料與您直接聯繫。根據個人資料保護法，您有拒絕將您的資料作為以上用途的權利，並要求更正您的個人資料。如果你想行使這些權利，請與AOW有限公司聯繫 (886) 2 2597-3051或寄電子郵件 [info@wineaow.com](mailto:info@wineaow.com)

閱畢以上英文條款，請簽名確認

Signature簽名 \_\_\_\_\_ Date日期 \_\_\_\_\_